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Protokół nr 37/2014 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 8 września 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
00

,  zakończyło się o godz.9
30

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięła pani Ewa Stankiewicz – mieszkanka 

Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014r. 

2. Ocena działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie rekreacyjno – 

     wypoczynkowym   i uzdrowiskowym. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za – 3 ). 
 

Ad. 1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014r. 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo - Finansowego  

Przedstawiła: 

- Informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014 r., 

- Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za  

I półrocze 2014 r., 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r., 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r. 

Ponadto poinformowała członków Komisji, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała pozytywną opinię na temat ww. informacji. 
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Informacje wraz z opinią RIO stanowią załącznik do protokołu sesji Rady 

Miejskiej z 22 września 2014 r. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 

Otwieram dyskusję. 

W związku z tym, że nie ma chętnych do zabrania głosu przechodzimy do 

przegłosowania kolejno przedstawionych informacji. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2013 r.? 

za głosowało - 2 radnych 

                przeciwnych -        1 radny 

                wstrzym. się - 0 radnych 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2014 r.? 
 

                za głosowało - 2 radnych 

                przeciwnych - 1 radny 

                wstrzym. się - 0 radnych 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu  

za I półrocze 2014 r.?  
              

      za głosowało - 2 radnych 

               przeciwnych - 0 radnych 

                wstrzym. się - 1 radny 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r.?  
 

      za głosowało - 2 radnych 

                przeciwnych - 0 radnych 

                wstrzym. się - 1 radny 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad. 2 Ocena działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie rekreacyjno – 

     wypoczynkowym   i uzdrowiskowym. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu  

Przedstawiła materiał dotyczący ocena działań promujących Miasto Inowrocław  

w zakresie rekreacyjno – wypoczynkowym i uzdrowiskowym, który stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Czy ktoś z państwa ma pytania do materiału przedstawionego przez panią  

Naczelnik? 
 

Zdzisław Błaszak  

Ja często podkreślam, że marketing, promocja, to są bardzo podobne rzeczy  

i  nigdy nie wiemy, czy włożone środki finansowe na ten cel wrócą do nas  i w jaki 

sposób. W materiale mówi się o działalności InLOT-u. Zastanawiam się  komu  

i jakim celu służy lokalna telewizja miejska oraz portal Inianie. Wydaje się, że te 

środki przekazu preferują pewną grupę społeczną, a inne  są omijane. Bo jeżeli to 

jest środek własny Miasta, gminy Inowrocław to powinien być otwarty dla 

wszystkich. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

A czy może Pan Radny spotkał się kiedyś z taką sytuacją, że ktoś odmówił Panu 

uczestnictwa w jakimś programie, czy wystąpieniu?   
 

Zdzisław Błaszak  

Są osoby, które ciągle tam występują, a opozycja nigdy takiego szczęścia nie 

miała. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Jeśli to wszystkie pytania przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 

informacji oceny działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie rekreacyjno 

– wypoczynkowym i uzdrowiskowym. 
 

                    za głosowało - 4 radnych 

                przeciwnych - 0 radnych 

                wstrzym. się - 0 radnych 

 

Ad. 3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Projekty uchwał nad którymi mamy dzisiaj pracować, są efektem rozstrzygnięcia 

nadzorczego nr 63/2014 Wojewody Kujawsko Pomorskiego w sprawie uchwały nr 

XLIV/602/2014 z 25 czerwca 2014 r. (kopia rozstrzygnięcia nadzorczego stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). Proszę pana Naczelnika o przedstawienie 

proponowanych zmian. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości  

Do tej pory grupowaliśmy, czy łączyliśmy tereny w jednej uchwale. Załączników 

do tej uchwały było kilka  i Wojewoda uznał, że jest to nieczytelne. Dlatego 

podzieliliśmy tą uchwałę na trzy odrębne tereny, z czego dwa dotyczą strefy 

uzdrowiskowej. A następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
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Zdzisław Błaszak 

Czy ta uchwała była merytorycznie poprawna? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości  

Tak była poprawna. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

 Kto z państwa ma jeszcze pytania do tego projektu? 

Skoro nie ma pytań przystępujemy do głosowania, kto z państwa jest za przyjęciem 

tego projektu uchwały? 
 

                              za głosowało - 4 radnych 

                przeciwnych - 0 radnych 

                wstrzym. się - 0 radnych 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości  

 Mieszkańcy tych terenów nie do końca zgadzają się z proponowanym tam 

układem komunikacyjnym. Dlatego w tym opracowaniu został ograniczony do 

terenu, który nie budzi wątpliwości. W dalszej kolejności przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej i Grochowej (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Głosujemy. 
 

                    za głosowało - 4 radnych 

                przeciwnych - 0 radnych 

                wstrzym. się - 0 radnych 
 

Ad.4 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

W dzisiejszym posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej uczestniczy pani Ewa 

Stankiewicz, mieszkanka Inowrocławia. Sprawa z którą zwróciła się do mnie 

inowrocławianka nie dotyczy co prawda tematu dzisiejszego posiedzenia Komisji, 

jednak postaram się nurtujący Panią problem pośrednio wyjaśnić.  Pani 

Stankiewicz poinformowała mnie, o braku  informacji o dostępności publikacji 

prasowych dla społeczeństwa. Chodzi głównie o Tygodnik Powiatu i Kurier 

Inowrocławski. Pani Stankiewicz wyszła z założenia, że skoro jest mieszkanką 

Miasta, jak i powiatu chciałaby mieć dostępność do takich czasopism np. 

 w najbliższej czytelni. Zarzuca, że prasa ta jest niedostępna w sensie kolportażu  

w lokalnych czytelniach. Z informacji przekazanych mi przez panią Naczelnik 

Kaiser wynika, że w Bibliotece przy ulicy Kilińskiego jest  dostępna ta prasa  

i można się z nią zapoznać. Nie ma kolportażu przez Miasto ani Tygodnika 
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Powiatu ani Kuriera Inowrocławskiego, ponieważ Miasto nie jest za to 

odpowiedzialne, ani do tego uprawnione.  
 

Ewa Stankiewicz 

W tej sprawie wypowiem się na właściwej komisji, będę interweniować. Zgłosiłam 

akces uczestnictwa posiedzeniach wszystkich Komisji, bez względu na temat. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Komisja branżowa zajmie się rozpoznaniem informacji przedstawionej przez panią 

Stankiewicz, ponieważ my jako Komisja Uzdrowiskowa nie jesteśmy do tych 

celów ani uprawnieni ani władni. Nie wiem, czy Powiat w ogóle jest 

zainteresowany dystrybucją tej prasy w jednostkach miejskich. Kurier 

Inowrocławski jest elementem darmowego czasopisma, a jego dystrybucja odbywa 

się poprzez sklepy, kioski itp., ale czy oni chcą znaleźć się w czytelni? Spróbujemy 

się dowiedzieć.  
 

 Ewa Stankiewicz 

Gdyby można je było kupić w sklepie, to nie zawracałabym tym państwu głowy. 

Uważam, że jeżeli utrzymujemy bibliotekę Miasta i czytelnie, czytelnię regionalną 

to po to żeby mieszkaniec mógł pójść do tej czytelni i tam się zapoznać. 
 

Zdzisław Błaszak 

Ja uważam, że jeżeli ktoś chce, to nie ma najmniejszego problemu żeby taką 

gazetkę uzyskać. Są wszędzie. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  

Czy w tym punkcie są jeszcze inne sprawy do omówienia? 

Nie widzę. 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie Komisji. 

 
 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

 
Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


